
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 
zo dňa  02. 05. 2016 

 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:40 h. v miestnosti č. 107 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: JUDr. Mgr. Jozef Uhler, Ing. arch. Branislav Kaliský, Mgr. Ján Bôcik, Ing. Mgr. Radoslav 
Olekšák, Ing. Bronislav Weigl, MUDr. Iveta Plšeková, plk. Ing. Ivan Lechner, Ing. arch. Mgr. art. Elena 
Pätoprstá, Ing. Jarmila Tvrdá, Mgr. Peter Netri, Ing. Peter Sádovský, 
                  
Ospravedlnili sa: Ing. Vladimír Bajan, Ing. Peter Hrapko, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Milan Donoval, Ing. 
Jozef Moravčík 
 
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvorila a viedol predseda komisie JUDr. Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o programe rokovania. 
 
Program rokovania komisie: 
 
01.  Kontrola záznamu KDIS zo dňa 04.04.2016. 
02.  Prehľad dopravnej nehodovosti v hlavnom meste SR Bratislave za rok 2015. 
03.  Návrh na vybudovanie cyklotrás vo Vrakuni. 
04.  Zlepšenie dopravnej obslužnosti nemocnice „Sv. CYRILA A METODA“ na Antolskej ulici.  
05.  Informácia o nevypravených vozidlách DPB, a.s. za roky 2015 a 2016 
06.  Informácia o materiáloch k parkovacej politike zaslaná mestským častiam 
07.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8           za: 8        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
Na úvod zasadania KDIS informovala Mgr. Jana Ryšavá, poverená riaditeľka sekcie dopravy o situácii 
ohľadne spracovávania materiálov do KDIS odbornými útvarmi sekcie dopravy magistrátu, pričom platí, že 
materiály je možné spracovať až po schválení predmetnej úlohy vo vedení mesta a po ich predložení do 
pravidelnej porady primátora. Bez vedomia a pokynu riaditeľa magistrátu nie je možné predkladať do 
komisie žiadne materiály. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 04.04.2016. 

  
Stanovisko 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 04.04.2016. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8        za: 8          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
K bodu 2 
Prehľad dopravnej nehodovosti v hlavnom meste SR Bratislave za rok 2015. 
 

Materiál uviedol plk. Ing. Ivan Lechner, člen KDIS. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie 
bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Prehľad dopravnej nehodovosti v hlavnom meste SR Bratislave za rok 2015“ 
 



Hlasovanie:     prítomní: 9         za: 9         proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 

 
K bodu 3 
Návrh na vybudovanie cyklotrás vo Vrakuni. 
 

Materiál bol uvedený bez predkladateľa a spracovateľa, ktorý sa nedostavil na zasadanie KDIS. Po 
skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
   
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu „Návrh na vybudovanie cyklotrás 
vo Vrakuni“ 
 
podporuje 
 
rozvoj cyklistických trás v Mestskej časti Bratislava – Vrakuňa. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7        za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
K bodu 4 
Zlepšenie dopravnej obslužnosti nemocnice „Sv. CYRILA A METODA“ na Antolskej ulici.  
 

Materiál uviedol Ing. Bronislav Weigl, člen KDIS. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo 
hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Zlepšenie dopravnej obslužnosti nemocnice „Sv. CYRILA A METODA“ na Antolskej 
ulici“ 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9         za: 9        proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
K bodu 5 
Informácia o nevypravených vozidlách DPB, a.s. za roky 2015 a 2016. 
 

Materiál uviedli Ing. Milan Urban, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ Dopravný podnik 
Bratislava, a.s. a Ing. Bronislav Weigl, člen KDIS. Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo 
hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
žiada 
 
primátora hl. mesta SR Bratislavy v spolupráci s DPB, a.s. o iniciovanie zmeny legislatívy tak, aby bola 
znížená veková hranica na získanie vodičského oprávnenia skupiny „D“ a „DE“ z 24 rokov na 21rokov. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8         za: 8        proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
K bodu 6 
Informácia o materiáloch k parkovacej politike zaslaná mestským častiam. 
 

Materiál uviedla Mgr. Jana Ryšavá, poverená riaditeľka sekcie dopravy. Po skončení prezentácie 
a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Informácia o materiáloch k parkovacej politike zaslaná mestským častiam“ 
a informácie o procese prípravy parkovacej politiky na území hl. mesta SR Bratislavy. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7         za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
K bodu 7 
Rôzne 
 
Mgr. Peter Netri, člen KDIS informoval o tragickej dopravnej nehode medzi nákladným autom a cyklistom 
na Podkolibskej ul. v Bratislave, ktorá sa stala 02.05.2016. 
 
Stanovisko: 
 
Mgr. Peter Netri, člen KDIS spracuje komplexný materiál ohľadne cyklotrás na území hl. mesta SR 
Bratislavy a predloží ho na júnové zasadanie KDIS, dňa 06.06.2016 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7         za: 7        proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                       JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

              predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
V Bratislave, 02.05.2016                


